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Vragen van het lid De Krom (VVD)
aan de minister van Justitie over de
uitspraak van het ECSR over het op
straat zetten van asielkinderen.
(Ingezonden 16 maart 2010)

1
Bent u bekend met de berichten
«Nederland mag asielkinderen niet
op straat zetten»1 en «Europese
uitspraak: illegale kinderen hebben
recht op opvang»?2

2
Is het waar dat het Europees Comité
voor Sociale Rechten (ECSR) zich
heeft uitgesproken tegen het
Nederlandse beleid inzake de
huisvesting van uitgeprocedeerde
asielzoekers? Vindt u dit een
wenselijke ontwikkeling? Zo nee, wat
bent u van plan hieraan te gaan
doen?

3
Is het waar dat de uitspraak van het
ECSR bindend is? Kunt u dit
toelichten?

4
Hoe verhoudt zich de uitspraak van
het ECSR tot de brief van de
staatssecretaris van Justitie d.d.
6 oktober 2009 aan de Gemeente Den
Helder waarin zij zegt dat voor het
Verdrag voor de Rechten van het Kind
geldt dat «ouders
eerstverantwoordelijk zijn voor hun
kinderen» en er «geen verplichting
ten aanzien van de Staat bestaat om

te allen tijde opvang voor
minderjarigen te regelen»?

5
Hoe verhoudt deze uitspraak zich tot
de Koppelingswet waarin wordt
bewerkstelligd dat niet-rechtmatig in
Nederland verblijvende personen
geen recht hebben op opvang?

6
Wat is de consequentie van deze
uitspraak voor het Nederlandse
beleid?

7
Kan de uitspraak van het ECSR leiden
tot nieuwe (beroeps-)procedures? Zo
ja, om hoeveel procedures gaat het?
Kunt u hierbij ingaan op de volgende
reacties van de asieladvocaten in het
artikel in Binnenlands Bestuur
«Europese uitspraak: illegale kinderen
hebben recht op opvang» (vraag 1)
«Hartstikke leuk, we gaan meteen
allemaal nieuwe procedures
beginnen» en «Natuurlijk zal ik zo’n
uitspraak gebruiken»?

8
Hebben ook illegaal in Nederland
verblijvende gezinnen met kinderen
nu een recht op opvang? Zo ja, naar
schatting om hoeveel gezinnen gaat
het?

9
Hoeveel uitgeprocedeerde gezinnen
met kinderen verblijven op dit
moment in de opvang en hoeveel
gezinnen met kinderen zijn de

afgelopen maanden uit de opvang
verwijderd?

10
Welke gemeenten bieden, tegen de
afspraken met het VNG in, nog steeds
opvang aan uitgeprocedeerde
asielzoekers en illegalen? Om hoeveel
personen gaat het?

11
Deelt u de mening dat de overheid
geen opvang dient te verlenen aan
uitgeprocedeerde asielzoekers die
niet meewerken aan hun vertrek
omdat op deze wijze juist een prikkel
wordt gecreëerd om niet mee te
werken aan vertrek?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Spekman (PvdA), ingezonden
15 maart 2010 (vraagnummer
2010Z04633) en van het lid Azough
(GroenLinks), ingezonden 16 maart
2010 (vraagnummer 2010Z04729).

1 de Volkskrant, 15 maart 2010.
2 Binnenlands Bestuur, 8 maart 2010.
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